
De DORDTSE DINSDAG – BEELD- EN OORDEELSVORMENDE COMMISSIES van de gemeente 
DORDRECHT ;

gezien het voorstel van het college van Burgemeester en Wethouders van 31 oktober 2023   inzake 
Vaststellen en beschikbaar stellen van een krediet voor Bomenprogramma      ;

gelet op artikel 192, lid 1 van de Gemeentewet; 

b e s l u i t :

De oordeelsvormende bespreking wordt gevoerd aan de hand van de volgende politieke vragen:
- Biedt het huidige voorstel voldoende ruimte voor een toekomstbestendig bomenbeleid? 
(GroenLinks)
- Willen/moeten we al voorsorteren op scenario D na 2026? (CDA)
- Moeten we particulieren niet stimuleren meer bij te dragen aan het bijhouden van bomen? (PvdA)
De meeste fracties geven aan zich te kunnen vinden in het raadsvoorstel en dus ook in scenario C 
voor bomenonderhoud. Daarbij worden wel zorgen uitgesproken voor de periode vanaf 2026 als, 
vanwege het beschikbare budget, weer naar scenario D moet worden overgegaan. De oproep 
wordt gedaan hier de komende jaren niet alvast op te gaan anticiperen. De wens leeft om te kijken 
of er een lange termijn perspectief in gebracht kan worden. Extra budget voor bomenonderhoud, 
eventueel ook vanuit andere begrotingsprogramma's, zal echter onderdeel moeten zijn van de 
integrale financiële afweging bij de Kadernota. Beter voor Dordt geeft aan geneigd te zijn een 
amendement in te dienen om te kiezen voor scenario B. Partij voor de Dieren overweegt moties om 
het kapbeleid aan te scherpen aan de hand van drie ideeën: hogere leges bij grotere 
vergunningaanvragen, een vergunningplicht vanaf een bepaalde stamomtrek en een herplantplicht 
voor alle bomenkap met een storting in een gemeentelijk bomenfonds als herplant niet lukt. 
Wethouder Merx antwoordt dat het weinig zin heeft om incidenteel voor 1 of 2 jaar extra geld vrij 
te maken. Daar kun je lastig langjarig bomenonderhoud mee plannen. Je moet voor langere tijd op 
een bepaald onderhoudsniveau willen zitten. Het college gaat, ter bescherming van de bomen zelf, 
geen vrijwilligers inschakelen voor bomenonderhoud, maar gaat wel kijken naar andere gemeenten 
met ervaring met het adopteren van bomen. De raad zal de politieke keuze moeten maken hoe ze 
het beschikbare geld besteedt. De wethouder roept op eventueel extra budget voor 
bomenonderhoud te zoeken in de structurele uitgaven. Het college gaat de komende jaren werken 
conform scenario C, maar dat neemt niet weg dat zij gaandeweg wel onderhoudskeuzes gaat 
maken omdat we vanaf 2026 weer in scenario D komen. 
De commissie besluit het raadsvoorstel als bespreekstuk naar de raad te sturen met een spreektijd 
van 2 minuten per fractie. Bespreking in de raad gaat dan over de politieke vraag 'Biedt het 
huidige voorstel voldoende ruimte voor een toekomstbestendig bomenbeleid?' en over eventuele 
moties en amendementen.
Aldus besloten in de vergadering van dinsdag 13 februari 2024.
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